
A Könyvtárat 2017-ben mintegy 200 fõ
kereste fel. Ugyanakkor olyan neves
személyiségek látogattak el hozzánk,
mint Áder János köztársasági elnök
(április 4-én), Fazekas Sándor minisz-
ter (május 12-én) és Révész Máriusz
kormánybiztos (október 6-án). 

A látogatói csoportok közül is ki
kell emelnünk olyan, nem az erdész-
szakmához kötõdõ társaságokat, mint
a Csóri Természetjáró Szakosztály, vagy
a BTSSZ Természetvédelmi és Termé-
szetismereti Bizottsága és a METEOR
Természetbarátok Csoportja. Itt kell
megjegyezni, hogy a Társadalmi Erdé-
szeti Szolgálat (TESZ) megalakulására
és mûködésére emlékezve idõszakos
kiállítást rendeztünk be és nyitottunk
meg Könyvtárunkban 2017. május 10-
én több mint 50 fõ érdeklõdõ részvé-
telével.

A Könyvtár mûködésérõl négy alka-
lommal számoltunk be az Erdészeti La-
pok hasábjain (2016. évi könyvtári be-
számoló, könyvtári hírmondó,
Holdampf Gyula könyvadománya és
beszámoló a könyvtári digitalizálási
program megkezdésérõl).

A könyvtári állományunk 510 doku-
mentummal gyarapodott. Ez az átlagot
jelentõsen meghaladó növekedés elsõ-
sorban Feiszt Ottó tagtársunk mintegy
150 könyvet tartalmazó felajánlásának
és Holdampf Gyula, Könyvtárunk régi
mecénásának harmadik, 200 kötetet
meghaladó ajándékának köszönhetõ.
Nyirádi Lajos hagyatékából, aki meg-
határozó személyiség volt Könyvtárunk
megmentésében, családja felajánlásá-
val további 42 értékes kiadványhoz ju-
tottunk és dr. Szikra Dezsõ útján 20 ar-
chív szakkönyvet és értékes tárgyi
emlékeket tudtunk vásárolni.

Az év közepén, a Wagner Károly
Alapítványnak köszönhetõen sikerült
támogatót találni, mégpedig az EVA
MAYR-STIHL Alapítványt, hogy egy
nagy teljesítményû, minden igényt ki-
elégítõ könyvtári szkennerhez (BOOK-
EYE 4) jusson az Egyesület Könyvtára.
Ehhez csatlakozóan került sor asztali

számítógép, monitor és multifunkcio-
nális eszköz beszerzésére is. A több-
milliós beruházás az év közepén lezaj-
lott, hálás köszönet a Wagner Károly
Alapítvány kuratóriumának! 

A szkenner megfelelõ kihasználásá-
ra is lehetõség nyílt, hiszen a Földmû-
velésügyi Minisztérium támogatásával
elkezdõdött az erdészeti digitális
könyvtár kialakításának elsõ lépcsõje,
közel 30 ezer oldallal, az erdészszak-
ma 19. századi alapmûveinek digitali-
zálásával. Ennek megvalósításához 1
laptop és külsõ winchester beszerzé-
sére is sor került. A projekt folytatásá-
ra (2. lépcsõ), további, mintegy 40
ezer oldal digitalizálására pályázatot
nyújtottunk be, amelynek elbírálása
folyamatban van.

A könyvtári revízió (leltár) elõkészí-
tésére a következõ feladatokat végez-
tük el, illetve végzésük folyamatos. A cé-
dulakatalógus digitális fotón történõ
rögzítése és a számítógépes adatbázis-
sal történõ összevetése. A könyvtári
adatbázis átkonvertálása excel formá-
tumba és alkalmassá tétele a leltározá-
si alapbizonylat szerepének betöltésé-
re. Reményeink szerint a leltárt a
könyvalakú dokumentumok vonatko-
zásában 2018 végére elvégezzük.

A késõbbiek során, az állománygya-
rapodás rögzítésének egyszerûsítése
érdekében is ezt az adatbázist szeret-
nénk bõvíteni és elérhetõvé tenni az
olvasóközönség számára is.

Fontos megemlíteni, hogy megújí-
tásra kerül Könyvtárunk több mint
másfél évtizedes Szervezeti és Mûkö-
dési Szabályzata is.

A nem szorosan könyvtári tevékeny-
séghez, inkább az egyesületi élethez
kapcsolódó tevékenységek közül érde-
mes megemlíteni az OEE Almanach I.
kötetének elkészültét (a II. kötet elõké-
szítése) folyamatban van, a Kaán Károly

életútját bemutató elõadás megtartását
a 2017. évi Vándorgyûlésen, az egyesü-
leti arcképcsarnok és panteon szerkesz-
tését, bõvítését, egykori székházunk
mai alaprajzának, hasznos területének,
gépészeti leírásának összeállítását, vagy
az erdészbálok elõzményeirõl szóló
cikk közreadását.

Beszámolónk végén köszönjük min-
den kedves tagtársunk és nem tagtársunk
segítségét és kérjük támogassák továbbra
is Egyesületünk, Könyvtárunk ügyét!

Dr. Sárvári János
a Könyvtár õre

Könyvtárunk 2017. évi beszámolója
Az elmúlt esztendõ igen mozgalmas
volt Könyvtárunk életében. A min-
dennapi teendõkön túlmenõen vég-
bement a számítógépes háttér meg-
teremtése, megindult a digitális
erdészeti szakkönyvtár és elõkészü-
leteket tettünk a könyvtári revízióra.
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Dr. Sárvári János, Zambó Péter és dr.
Áder János a köztársasági elnöki láto-
gatáskor

2017-ben dr. Fazekas Sándor miniszter is a Könyvtárunk vendége volt
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Az ülést megnyitva Zambó Péter el-
nök köszöntötte a megjelent küldötte-
ket, az Elnökség megjelent tagjait, Ko-
lozsvári Ákos EB-tagot és az
érdeklõdõ tagokat. Megállapította,
hogy 32 fõvel a küldöttgyûlés határo-
zatképes. A jegyzõkönyv vezetésére
Szentpéteri Sándor ügyvezetõ igazga-
tót, hitelesítõknek Kálmán Miklóst és
Szabó Szabolcsot javasolta, amit a kül-
döttgyûlés egyhangúan elfogadott.
Ezután ismertette a napirendet, melyet
a küldöttek tartózkodás és ellenszava-
zat nélkül elfogadtak.

Napirend elõtt Zambó Péter elnök
ismertette a titkárságon bekövetkezett
személyi változásokat, méltatta Lom-
niczi Gergely leköszönt fõtitkár mun-
káját, és bemutatta Szentpéteri Sándort,
akit ügyvezetõ igazgatóként kért fel a
titkárság vezetésére.

Elsõ napirendi pontban Zambó Pé-
ter elnök az Országos Erdészeti Egye-
sület 2017. évi tevékenységét és mû-
ködését értékelte. Külön kiemelte az
Erdõtörvény módosításában végzett
szakmai munkát, az elõremutató el-
képzelések véghezvitelét, amelyre
mindig és most is nyitott a politika.
„Menjünk tovább ezen az úton és to-
vábbra is mutassuk meg, hogy az or-
szág területének 22%-át kitevõ erdõte-
rületen rend van és az erdészek rendet

tartanak.” Méltatta a tagság szerepét a
helyi közösségekben, ahol hiteles em-
berként tudjuk az erdészeti ágazatot
képviselni. Felhívta a figyelmet az Er-
dészeti Lapok megjelenésének határon
belüli és kívüli folyamatosságára, mely
a magyar szakmai nyelv ápolásának,
megõrzésének egyik legfontosabb ele-
me. A napirend végén megköszönte a
2017. évi egyesületi munkát és aktív te-
vékenységet kért és vár a tagságtól
2018-ban.

A második napirendi pontban
Zambó Péter elnök az Országos Er-
dészeti Egyesület 2018. évi tagdíjá-

nak megállapítására tett javaslatot,
valamint Elnökségi határozatot. Az
ezzel kapcsolatos elõterjesztést a
küldöttek írásban megkapták. Kolozs-
vári Ákos ismertette az EB egyhangú
támogató álláspontját. Kungli József
az 5/2012. sz. Küldöttgyûlési határo-
zatra hívta fel a figyelmet. Ezek után
a Küldöttgyûlés az alábbi határoza-
tokat hozta:

8/2017. (12. 08.) sz. küldött-
gyûlési határozat: A küldöttgyû-
lés a 2018-as tagdíjak vonatko-
zásában a 2017. évi összegek
változatlanul hagyása mellett
dönt.

A szavazáson jelen van 32 fõ
küldött. Szavazatok: 32 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

9/2017. (12. 08.) sz. küldött-
gyûlési határozat: A küldöttgyû-
lés a 2018. január 1-jétõl érvé-
nyes tagdíjakat a következõk
szerint állapítja meg: aktív dolgo-
zók tagdíja évi 9600 Ft; nyugdíja-
sok tagdíja évi 3600 Ft; kedvez-
ményes (határon túli, tanuló,
gyes-gyed, munkanélküli) tagdíj
évi 1200 Ft.

A szavazáson jelen van 32 fõ
küldött. Szavazatok: 32 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

A harmadik napirendi pontban az
elnök felkérésére Szentpéteri Sándor
ügyvezetõ igazgató ismertette az
Alapszabály módosításának szüksé-
gességét, amelyre a bíróság hiánypót-
ló végzésében kötelezte az Egyesüle-
tet, valamint a fõtitkár személyében
történt változást is át kellett vezetni.
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JEGYZÕKÖNYV
az Országos Erdészeti Egyesület küldöttgyûlésének
2017. december 8-án, 10.00-kor kezdõdött ülésérõl
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Az elõterjesztést a küldöttek írásban
megkapták. Kolozsvári Ákos ismer-
tette az EB álláspontját, miszerint 2
tag észrevételeivel támogatja az EB
az Alapszabály módosítását. Ezek
után a határozatok ismertetésére ke-
rült sor.

10/2017. (12. 08.) küldöttgyû-
lési határozat: Az OEE küldött-
gyûlése az Alapszabályt a javaslat-
tal egyezõen módosítani rendeli.
Fentiek értelmében módosítja az
Egyesület rendes és pártoló tag-
jaira vonatkozó rendelkezéseit,
valamint a tagdíjfizetés határide-
jét és mértékét, pontosítja az el-
nökségi tag Egyesületben vállal-
ható egyéb tevékenységeit, ennek
az értelmében módosítja az Alap-
szabály 3. § 1. bekezdését és 2. be-
kezdés b) pontját; 4. §. 4. és 5. be-
kezdését; a 6. §. 7. bekezdését; 7.
§ 1. bekezdés 1.6. pontját; 11. § 2.
bekezdés a) pontját, 3. bekezdés
a) és b) pontjait; 17. § 14. bekez-
dését.

A szavazáson jelen van 32 fõ
küldött. Szavazatok: 32 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

11/2017. (12. 08.) küldöttgyû-
lési határozat: Az OEE küldött-
gyûlése az 12/2017. (12. 08.) szá-
mú határozatokban foglalt
módosításokkal az OEE Alapsza-
bályának egységes szerkezetbe
foglalt módosítását elfogadja.

A szavazáson jelen van 32 fõ
küldött. Szavazatok: 32 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

Negyedik napirendi pontban Zambó
Péter elnök az Országos Erdészeti Egye-
sület 2018. évi tervezett programjait is-
mertette. Fontos tevékenységnek tartot-
ta az ágazati szakmai érdekképviseletet,
amelyben az FM aktív részvételt vár
2018-ban is. Számos rendezvény közül

kiemelte az Országos Erdészbált és a
149. Vándorgyûlést. Meg kell újítani az
Erdei Iskolák minõsítést, amelyben az
Erdei Iskola Szakosztály aktív közremû-
ködését kérte. Felsorolta azokat a prog-
ramjainkat, amelyeket pályázatokon ke-
resztül kívánunk megvalósítani. Kiadói
tevékenységünk keretében tervezzük
kiadni az Erdõgazdálkodás Képes Törté-
netének III., az Almanachnak II. köte-
tét. Megfelelõ támogatás mellett kíván-
juk megjelentetni a Gyökerek és lombok
XI–XII. köteteit. 

Felhívta a figyelmet a helyi csopor-
tok és Szakosztályok 2018. évi tisztújí-
tó választásaira, amit novemberben az
országos és régiós választások követ-
nek. E kapcsán ismertette Bogdán Jó-
zsef DB-tag javaslatát az Országos Er-
dészeti Egyesület régiós szerkezetének
megváltoztatására. A rövid ismertetõt
követõen élénk hozzászólások követ-
keztek, amelyek mutatták a téma fon-
tosságát. Felszólalt Schmotzer András,
Nagy Frigyes Vince, Szabó Tibor és
Holdampf Gyula.

Az ötödik napirendi pontban Zam-
bó Péter elnök felkérte Lomniczi Ger-
gelyt elõadásának megtartására,

amelynek címe „Országos re-
prezentatív közvélemény-kuta-
tás az erdészek és az erdõgaz-
dálkodás megítélésérõl, az
erdõhasználati szokásokról, az
erdõkkel kapcsolatos lakossági
ismeretekrõl és elvárásokról”.
Elõadásában elmondta, hogy
Magyarországon az elmúlt két
évtizedbõl nem áll rendelkezés-
re ún. nagymintás, reprezenta-
tív kutatás a magyar lakosság
erdõlátogatási szokásairól, az
erdõkkel és az erdészek mun-

kájával kapcsolatos ismereteirõl, így az
ágazatnak nincs valós információja ar-
ról, hogy az emberek mit is gondolnak
rólunk, erdészekrõl. Ezért is hiánypót-
ló ez a kutatás, amely Egyesületünk
megbízásából készült és számos, az er-
dészmunka jövõje szempontjából hasz-
nos eredményekkel szolgált.

A hatodik – egyebek – napirendi
pontban Zambó Péter elmondta, hogy
Grátzer Miklós erdõmérnök, a Vancou-
ver Sopron Division Alumni elnöke
4000 USD adomány felajánlásával tá-

mogatta Egyesületünket. Folytatja a
Székház visszaszerzését, amelyet ki-
emelt feladatának tart. Ezenfelül ismer-
tette a Selmecbányán kialakítandó Ma-
gyar Erdészek Háza gondolatát, annak
megvalósítására tett lépéseket. A her-
meszi idõsotthonnal kapcsolatos tár-
gyalások sajnos nem vezettek eddig
eredményre, ezért ennek megvalósítá-
sára látja a legkevesebb esélyt. Felkér-
te a hatályos szabályzataink aktualizá-
lására az Elnökség, az Ellenõrzõ és
Díjbizottság elnökeit és tagjait, és azt
szeretné, ha a következõ elnökség már
a megújított szabályzatok mellett tud-
ná munkáját végezni. 

Az ülés végén Zambó Péter elnök
megköszönte a megjelent küldöttek
aktív részvételét, és bezárta a küldött-
gyûlést, a közelgõ ünnepekre áldott
karácsonyt és boldog új évet kívánt
mindenkinek.

kmf.
Zambó Péter

elnök
Szentpéteri Sándor

jegyzõkönyvvezetõ  
Hitelesítõk:

Kálmán Miklós 
Szabó Szabolcs  

EGYESÜLETI ÉLET
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Az ülés helyszíne: Budapest, Erdészeti
Információs Központ (Budakeszi út
91.)

Jelen vannak:
Elnökség: Zambó Péter elnök, And-

résiné dr. Ambrus Ildikó és Kiss László
alelnökök, dr. Oroszi Sándor SZB-el-
nök, Dobre-Kecsmár Csaba, Köveskuti
Zoltán, Spingár Péter, Szabó Tibor Jó-
zsef és Szentpéteri Sándor régióképvi-
selõk (9 fõ).

Tanácskozási joggal: Bak Julianna
EB-elnök, Nagy László EL fõszerkesztõ,
dr. Sárvári János, a Könyvtár õre, Ud-
vardi Annamária titkársági ügyintézõ

Kimentését kérte: Mocz András alel-
nök, Gencsi Zoltán régióképviselõ

Az ülést megnyitva Zambó Péter el-
nök köszöntötte a megjelent elnökségi
tagokat, meghívottakat. Megállapította,
hogy az elnökség 9 fõvel határozatké-
pes. A jegyzõkönyv vezetésére Szent-
péteri Sándort, a hitelesítésre Kövesku-
ti Zoltánt és Szabó Tibor Józsefet kérte
fel, majd ismertette a napirendet. Fen-
tieket az elnökség egyhangúan elfo-
gadta.

Az elsõ napirendi pontban Szent-
péteri Sándor ügyvezetõ igazgató
beszámolt az Egyesület helyi csoport-
jainak mûködési keretének biztosítá-
sáról. Az elmúlt évben 2,1 mFt állt a
helyi csoportok rendelkezésére, ami-
nek mindössze 34%-át, 730 eFt-ot
használtak fel. 21 helyi csoport 0%-ot
használt fel a rendelkezésére álló ke-
retbõl. A mûködési keret felhasznál-
hatóságát két évben maximálta az el-
nökség 2015-ben, azaz jelen cikluson
belül 2017–2018 számít egy-egy idõ-
szaknak, 2018-ra 600 Ft/fõ mûködési
keret biztosítását javasolta a helyi cso-
portok, évi 70 000 Ft-ot a Szeniorok
Tanácsa részére. 

A szakosztályok mûködésiköltség-
támogatásban nem részesültek, ezért
az Elnökség megvizsgálja a szakosztá-
lyok mûködését és a mûködési keret
biztosításának lehetõségét. 

1./2018. (02. 09.) elnökségi ha-
tározat: Az elnökség a helyi cso-
portok mûködésére a 2018. már-
cius 1-jei létszámadatokból
számítva személyenként 600 Ft,

csoportonként minimum 30 000
Ft éves költségkeretet állapít
meg. A 2018-as mûködési keret,
az elõzõ évi maradvánnyal, leg-
késõbb 2018. december 31-ig
használható fel. A rendelkezésre
álló összegrõl, és a felhasználási
területekrõl a titkárság értesíti a
helyi csoportokat.

A szavazáson jelen van 9 fõ el-
nökségi tag. Szavazatok: 9 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

2./2018. (02. 09.) elnökségi ha-
tározat: Az elnökség a Szeniorok
és Tiszteletbeli Tagok Tanácsa
mûködésének megsegítésére
2018-ban 70 000 Ft mûködési ke-
retet állapít meg. Az összeg az
elõzõ évi maradvánnyal legké-
sõbb 2018. december 31-ig hasz-
nálható fel.

A szavazáson jelen van 9 fõ el-
nökségi tag. Szavazatok: 9 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

A második napirendi pontban
Szentpéteri Sándor ügyvezetõ igazgató
ismertette az Egyesület 2018. évi mun-
katervét (események, kiadványok, pá-
lyázatok, témák). 

Kiemelt rendezvényeink: YPEF nem-
zeti döntõ 2018. május, Erdészeti Infor-
mációs Központ; Év Erdésze Verseny
országos döntõ 2018. június 20–21.,
Gyula; 149. Vándorgyûlés 2018. június
22–23., Gyula; III. Erdõvarázs Családi
Nap 2018. szeptember; YPEF Nemzet-

közi Döntõ, Litvánia, 2018. szeptem-
ber; XXI. Erdõk Hete 2018. október
1–7.; Erdésznõk Országos Találkozója.

Ügyrendi események: Küldöttgyûlés-
re javasolt idõpontok 2018. május 10.,
2018. november. Évzáró ünnepség
egykori Székházunkban december 7. 

Elnökségi ülések: 2018. március 9.,
2018. április 13.

Választások idõpontjainak határ-
ideje: helyi csoportok és szakosztályok
2018. szeptember 28., országos 2018.
november 30. 

Kiadványok: Gyökerek és lombok
XI–XII. kötet, Egyesületi Almanach,
Képeskönyv III. kötet.

Általunk adott támogatások: Wágner
Károly Alapítvány, Erdészcsillag Alapít-
vány (1-1 mFt); Kaán Károly XXV. Or-
szágos Természet- és Környezetismereti
Verseny (150 000 Ft); Muzsikál az Erdõ
(150 000 Ft); TDK (30 000 Ft + tárgyju-
talom); OSZTV (tárgyjutalom); Balek-
hét, Brassó–Sopron Erdészdiák Találko-
zó (támogatás kezelése); EFNS-EFOL
(támogatás és nevezés kezelése).

Nagyobb projektek: Székház – Sel-
mec – Hermesz Idõsotthon; FM Kör-
nyezeti nevelés pályázatok 2017, 2018;
Wagner Károly könyvtárpályázat; Ván-
dortábor 2017, 2018; Könyvtár leltár;
Bedõ Albert halálának 100 éves évfor-
dulója, koszorúzás-emlékülés. 

Az Elnökség az idõpontokban tett
kiegészítést követõen a következõ ha-
tározatot hozta:

3./2018. (02. 09.) elnökségi ha-
tározat: Az elnökség a küldöttgyû-
lés számára elfogadásra javasolja
az OEE 2018. évi programját.

A szavazáson jelen van 9 fõ el-
nökségi tag. Szavazatok: 9 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.
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A harmadik napirendi pontban
Zambó Péter elnök ismertette az Egye-
sület arculatának használatára vonat-
kozó kérdését, miszerint továbbra is a
jubileuminál maradunk vagy visszaté-
rünk a korábbi zöldhöz? Az Elnökség
tagjai támogatták a 150 éves évfordu-
lóra készített arculati elemeket, azzal a
változtatással, hogy a „150 éve az er-
dõk szolgálatában” jelmondat helyett
az „1866 óta az erdõk szolgálatában”
jelmondat szerepeljen.

4./2018. (02. 09.) elnökségi ha-
tározat: Az Egyesület továbbra is
a 150 éves alapítási évfordulót
megjelenítõ arculatot használja,
az aranyozott logóval és fejléccel,
valamint az „1866 óta az erdõk
szolgálatában” jelmondattal.

A szavazáson jelen van 9 fõ el-
nökségi tag. Szavazatok: 9 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

A negyedik napirendi pontban
Szentpéteri Sándor ügyvezetõ igazga-
tó részletesen beszámolt a 2018. évi
Vándorgyûlés szervezésének jelenlegi
állásáról. A gyulai helyszínek lefogla-
lása megtörtént, így a rendezvénysá-
tor helyszín a vár mellett, valamint az
Erkel Ferenc Mûvelõdési Központ az
Egyesület rendelkezésére áll a meg-
hirdetett 2018. június 22–23. napokon.
A sátrat és cateringet szolgáltató vál-
lalkozóval a helyszínbejárás megtör-
tént, az árajánlat beérkezett, amely a
tavalyi árajánlatnál, csak a szállítási tá-
volság és az élelmiszerek áremelkedé-
se mértékével tér el, ~1 millió Ft-tal
magasabb. A vállalkozó árajánlatát a
tervezett 700 fõs részvétel mellett ad-
ta meg. Az árajánlat részletes áttekin-
tését követõen ügyvezetõ igazgató úr,
elnök úr döntését követõen a szolgál-
tatást megrendeli, a szerzõdést elõké-
szíti. A szálláshelyszínek lefoglalása
szintén megtörtént, így a vendégek el-
helyezése 3 szálláshelyen, a rendez-
vénysátor közelében megtörténhet.
A terepi programok szervezését az
Országos Erdészverseny programjaival
együtt a DALERD Zrt. megkezdte.
A rendezvény sikeres lebonyolítása
érdekében az OEE és a DALERD Zrt.
közötti együttmûködési megállapodás
egyeztetését minél hamarabb el kell
kezdeni.

Az ötödik napirendi pontban Szent-
péteri Sándor ügyvezetõ igazgató is-
mertette a 2018. évi választások lebo-
nyolításának tervezett menetét, az
Országos Választási Bizottság és a He-

lyi Választási Bizottságok megalakítá-
sának módját. Zambó Péter elnök fel-
kérte ügyvezetõ igazgató urat, hogy
kérje fel Orbán Tibor urat az OVB el-
nöki tisztségére, valamint a régió-kép-
viselõkön keresztül tegyen javaslatot a
régiós tagok személyére vonatkozóan.
Gencsi Zoltán régió-képviselõ telefo-
non tájékoztatta az Elnökséget, hogy
a Civil törvény változása miatt a Vá-
lasztási Szabályzatot is módosítani
szükséges, mivel eredménytelen vá-
lasztás esetén aznapra már nem lehet
összehívni a választásra jogosultakat.
A választásra vonatkozó jogszabályi
változások részletes megismerése ér-
dekében ügyvezetõ igazgató úr meg-
keresi az Egyesület jogászát és kikéri
álláspontját, amit az OVB-vel ismertet-
ni kell.

A hatodik napirendi pontban Szent-
péteri Sándor ügyvezetõ igazgató is-
mertette, hogy az Erdei Vándortábor
program szervezésével kapcsolatban, a
támogatás megfelelõ elszámolásának
biztosítására szükséges a támogatásra
vonatkozó Beszerzési Szabályzat mó-
dosítása.

Az eddig felmerült beszerzések so-
rán sokszor nehézkessé vált a saját ma-
gunknak szabott feltételeknek való
megfelelés, több esetben túlzott admi-
nisztrációval járt. Mindezek alapján a
közbeszerzési jogász szakértõvel
egyeztetve és a Vándortábor Támoga-
tási Szerzõdés rendelkezéseivel össz-
hangban a Szabályzatot pontosítani és
módosítani szükséges. Szintén kiegé-
szítésre szorul a döntéshozó személye
az ügyvezetõ igazgatóval. A Szabályza-
tot kiegészítette Bak Julianna, az EB el-
nöke.

5./2018. (02. 09.) elnökségi ha-
tározat: Az Elnökség elfogadja és
a határozat elfogadásának napjá-
tól alkalmazni rendeli az Erdei
Vándortábor projektre vonatko-
zó módosított Beszerzési Sza-
bályzatot.

A szavazáson jelen van 9 fõ el-
nökségi tag. Szavazatok: 9 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

Az egyebek napirendi pontban
Zambó Péter elnök tájékoztatta az El-
nökséget a Siófokon megrendezett Or-
szágos Erdészbálról, amely a résztve-
võk visszajelzései alapján jól sikerült,
így a jövõre – immár haladó hagyo-
mányként – február második hétvégé-
jén hasonlóan sikerül meghirdetni és
megrendezni. Röviden beszámolt az

Alkotmány utcai Székház, a Selmeci Er-
dészház és a Hermeszi Idõsotthon OEE
vagyonkezelésbe adásának állásáról.
A tárgyalások során a sorrendet a fel-
sorolás szerint folytatjuk, bár az Idõ-
sotthon tekintetében a tárgyalások, és
így a vagyonkezelésbe adás megtor-
panni látszik. 

Tovább folytatjuk szakmai érdek-
képviseleti munkánkat, így aktívan
közremûködünk az erdõtörvény vég-
rehajtási rendeleteinek megalkotásá-
ban. Ebben a munkában szakmai hát-
térként a szakosztályok segítségét
várja. 

Az Erdészcsillag Alapítványt az el-
múlt év végén 1,5 mFt-tal támogatta a
Magyar Szénhidrogén Készletezõ Szö-
vetség, amelyet az Alapítvány elnöke
levélben köszönt meg. 

Kitért a Soproni Egyetemen meglé-
võ sokszínû hallgató csoportokra, hiá-
nyolta azok összefogását és figyelmé-
be ajánlja a hallgatóságnak a korábbi
Ifjúsági Kört és annak selmeci hagyo-
mányokon alapuló összefogó szerepét
a diákság életében. 

A szabályzatok megújítása folyik. A
Könyvtári és az Erdészeti Lapok Szer-
kesztési és Kiadási Szabályzata elké-
szült, felkérte ügyvezetõ igazgató urat
ezeknek az Elnökség részére történõ
kiküldésére.

A Civil törvényben foglaltak alapján
a jelentõs költségvetési támogatásban
részesülõ szervezet – így az OEE – nyil-
vántartás szerinti képviseletre jogosult
vezetõ tisztségviselõjének vagyonnyilat-
kozat-tételi kötelezettsége van, ennek
megfelelve Zambó Péter elnök úr a
megjelölt határidõig ennek eleget tesz.

Az ülés végén Zambó Péter elnök
megköszönte az elnökség munkáját és
az elnökségi ülést bezárta.

kmf.
Zambó Péter

elnök
Szentpéteri Sándor

jegyzõkönyvvezetõ  
Hitelesítõk: 

Köveskuti Zoltán
régió-képviselõ 

Szabó Tibor József
régió-képviselõ  
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